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Z A P I S N I K 
 

20. redne seje Občinskega sveta Občine Sevnica, 
ki je potekala v sredo, 18. 12. 2024, ob 15.30 uri, 

v Kulturni dvorani Sevnica 
 

 
Prisotni člani občinskega sveta: 
dr. Bahat Vovk Biljana, 
Beci Božidar,  
Janc Janoš,   
Jazbec Majda,  
Jelančić Ana,  
Juntez Miro,  
Karlovšek Brigita,  
Knez Vincenc,  
Korene Gregor,  
Kotar Marko 
Kukec Janez,  
Ločičnik Marjan,  
Novšak Tanja,  
Petančič Rok,  
Repovž Boštjan,  
mag. Turk Edvard,  
Zupanc Gorazd,  
Žibert Damjan, 
Žičkar Stanislava,  
Žulič Anita. 
 
 
Odsotni člani občinskega sveta:  
Groboljšek Božidar,  
Kostrevc Rado, 
Lisec Tomaž, 
Orešnik Ivan, 
Žnidaršič Jernej. 
 
Lista prisotnosti je sestavni del zapisnika. 
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Sejo vodi: Srečko Ocvirk, župan Občine Sevnica  
 
Prisotni uslužbenci občinske uprave:  
 
• Jerica Lipec, direktorica občinske uprave 
• Roman Strlekar, vodja splošne službe 
• mag. Vlasta Marn, vodja oddelka za finance 
• Roman Perčič, vodja oddelka za okolje in prostor 
• Vlasta Kuzmički, vodja oddelka za gospodarske dejavnosti 
• Mojca Sešlar, vodja oddelka za družbene dejavnosti 
• Neža Nemec, višja svetovalka splošne službe 
• Eva Urh, višja svetovalka splošne službe 
 
 
Prisotni poročevalci: 
• Milena Lukić, Demida Arhitektura d. o. o. k 3. točki 
• Franc Boljte, predsednik Društva invalidov Sevnica k 4. točki 
• Mitja Udovč, direktor Komunale d. o. o. k 5. in 6. točki 
 
 
Prisotni predstavniki medijev: 
Smilja Radi, Posavski obzornik  
Dragana Stankovič, Dolenjski list  
 
Župan odpre 20. redno sejo.  
 
 
 

Ad 1 
Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 20. redne seje občinskega sveta 

 
Ob začetku seje je prisotnih  19 članov sveta. Župan ugotovi, da je občinski svet sklepčen. Kot 
novost je župan izpostavil, da imajo svetniki pred seboj dva kartončka, ki služita glasovanju; 
rdeč kartonček pomeni proti, zelen kartonček pomeni za. Župan predlaga dnevni red kot je 
naveden v vabilu, s tem, da se 3. točka dnevnega reda, Predlog Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za gradnjo poslovno-skladiščnega objekta s stanovanjskimi prostori in 
pomožnih objektov – Dolenji Boštanj, obravnava po skrajšanem postopku in 7. točka dnevnega 
reda, Predlog Odloka o organizaciji in delovnem področju občinske uprave Občine Sevnica, 
obravnava po rednem postopku in ne po skrajšanem postopku, kot je predlagano v gradivu. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Stanka Žičkar  
 
Predlagano je bilo, da se 7. točka umakne iz dnevnega reda 20. seje. Sprva je bila izražena 
pohvala, da je običajen postopek veliko bolj primeren kot skrajšan postopek za obravnavo 
tovrstne teme. Svetniki zastopajo občane in večkrat jim je očitano, da se premalo poglobijo v 
katero od točk in prehitro glasujejo za. V nadaljevanju je bilo predlagano,  da se ta priložen 
osnutek tega odloka, ki so ga prejeli v gradivu, pred obravnavo pošlje v pregled in potrditev 
odgovornim na Ministrstvo za javno upravo in na Ministrstvo za finance. Prav tako je bilo 
izraženo zanimanje, kako imajo te ureditve urejene druge, primerljive občine.  
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Odgovorjeno je bilo, da se je ravno zaradi tega pomisleka spremenila obravnava postopka, iz 
skrajšanega v običajnega, zato da se danes opravi prva obravnava in se v tem vmesnem času 
od prve do druge obravnave lahko izvedejo vsi ti postopki, ki so predlagani. Odgovorjeno je 
bilo tudi, da se predlaga, da se 7. točka ne umakne iz dnevnega reda današnje seje, kljub temu 
se jo da na glasovanje, če so svetnik za umik iz dnevnega reda ali ne.  
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet je sprejel, da se 7. točka dnevnega reda,  Predlog Odloka o organizaciji in 
delovnem področju občinske uprave Občine Sevnica obravnava po rednem postopku v prvi 
obravnavi in ne po skrajšanem postopku, umakne iz dnevnega reda 20. redne seje občinskega 
sveta. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 20 
ZA:  16 
PROTI:  0 

 
 
SKLEP: 
Občinski svet je sprejel, da se 7. točka dnevnega reda,  Predlog Odloka o organizaciji in 
delovnem področju občinske uprave Občine Sevnica obravnava po rednem postopku v 
prvi obravnavi in ne po skrajšanem postopku, umakne iz dnevnega reda 20. redne seje 
občinskega sveta. 
 
Župan nato predlaga, da se skladno s sklepom 7. točka dnevnega reda umakne iz dnevnega 
reda, ostale točke se preštevilčijo. Župan predlaga sprejem dnevnega reda z umaknjeno 7. 
točko dnevnega reda. 
 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 20. redne seje.  
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: 
Občinski svet je sprejel predlagani dnevni red 20. redne seje  
 
 
Predlagani dnevni red je sledeč: 
 

1. Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda 20. redne seje 
občinskega sveta 

2. Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje občinskega sveta z dne 27. 11. 
2024 
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3. Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za gradnjo poslovno-
skladiščnega objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnih objektov – 
Dolenji Boštanj - skrajšani postopek 

4. Predlog Analize stanja položaja invalidov v občini Sevnica in predlog 
Akcijskega načrta za izboljšanje položaja invalidov v občini Sevnica za 
obdobje 2025–2029 

5. Potrditev predlogov elaboratov o oblikovanju cen izvajanja storitev javne 
službe v občini Sevnica: 
- oskrba s pitno vodo, 
- odvajanje komunalne in padavinske odpadne vode, 
- čiščenje komunalne odpadne vode, 
- ravnanje z odpadki. 

6. Potrditev predloga  elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne 
službe v občini Sevnica - 24-urno dežurno službo v okviru pogrebne 
dejavnosti 

7. Seznanitev s Sklepom o začasnem financiranju Občine Sevnica v obdobju od 
januarja do marca 2025 

8. Predlog soglasja k imenovanju direktorice RRA Posavje 
9. Mnenje o kandidatki za ravnateljico Osnovne šole Milana Majcna Šentjanž 
10. Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
11. Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 
12. Razno 

 
 

Ad 2 
Pregled in potrditev zapisnika 19. redne seje občinskega sveta z dne 27. 11. 2024 

 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 19. redne seje občinskega sveta z dne 27. 11. 
2024. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Sevnica je potrdil zapisnik 19. redne seje občinskega sveta z dne 
27. 11. 2024 
 
 

Ad 3 
Predlog Občinskega podrobnega prostorskega načrta za gradnjo poslovno-

skladiščnega objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnih objektov – Dolenji Boštanj - 
skrajšani postopek 



  

 
5 

Uvodno obrazložitev podata: Roman Perčič; Milena Lukić.  
 
V aprilu 2024 je bil na pobudo podjetja TAI-K, Tomaž Kunšek s.p., pri Občini Sevnica začet 
postopek priprave občinskega podrobnega prostorskega načrta (OPPN) za gradnjo skladišča, 
poslovnih in stanovanjskih prostorov ter pomožnih objektov v naselju Dolenji Boštanj. Ker 
predvidena gradnja in namembnost nista skladni z veljavnim OPN, se je skladno z 34. členom 
OPN izdelal OPPN. Postopek priprave in izvedba vseh faz sta bila financirana s strani 
pobudnika, ki je tudi izbral izdelovalca – podjetje Demida Arhitektura d. o. o.. V marcu 2024 je 
bila pripravljena strokovna podlaga za OPPN, aprila pa je bila pridobljena ocena Zavoda RS za 
varstvo narave, da presoja sprejemljivosti vplivov na naravo ni potrebna. Sklep o postopku 
priprave OPPN je bil objavljen v Uradnem listu RS, št. 35/24, 26.4.2024, OPPN pa dodeljena 
identifikacijska številka ID PA 4209. Javna razgrnitev dopolnjenega osnutka OPPN je potekala 
od 2.10.2024 do 31.10.2024, javna obravnava pa 16.10.2024 v prostorih TVD Partizan v 
Boštanju. Pisnih pripomb ali predlogov javnosti ni bilo. Gradiva so bila objavljena na spletni 
strani Občine Sevnica. Izdelovalec OPPN je 15.11.2024 pridobil pozitivno dopolnilno mnenje 
Ministrstva za obrambo po ustrezni dopolnitvi odloka skladno z zahtevo Uprave RS za zaščito 
in reševanje.  
 
Milena Lukić, Demida Arhitektura d. o. o. 
Predstavljeno je bilo območje v Dolenjem Boštanju, prikazano na orto-foto posnetku. Parcela v 
velikosti 2.400 m² je bila odkupljena za namen gradnje. Po veljavnem OPN je na tem območju 
možna gradnja objektov, namenjenih kvartarni in terciarni dejavnosti. Zemljišče je bilo 
odkupljeno za izvedbo gradnje v dveh fazah: 1. faza: Gradnja skladiščno-poslovnega objekta s 
stanovanjskimi prostori. 2. faza: Gradnja dodatnega skladiščnega objekta. Območje se nahaja 
ob Inposu, stanovanjski hiši in železniški progi. Predvidena je sprememba namembnosti 
objektov. Vsa potrebna infrastrukturna omrežja so urejena. Načrtovana gradnja vključuje 
največ tri objekte, ki bodo višinsko skladni z okoliškimi objekti. Strehe bodo ravne. Tudi 
pomožni objekt, predviden v drugi fazi, ne bo presegel višine okoliških objektov. Celoten objekt 
bo zasnovan večnivojsko. 
 
Stališče odbora: 
Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 
Odbor za okolje in prostor je obravnaval usklajen predlog Občinskega podrobnega 
prostorskega načrta za gradnjo poslovno-skladiščnega objekta s stanovanjskimi prostori in 
pomožnih objektov – Dolenji Boštanj. K usklajenemu predlogu nima pripomb in občinskemu 
svetu predlaga, da ga obravnava po skrajšanem postopku.    
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi ni sodeloval nihče.   
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Občinski podrobni prostorski načrt za gradnjo 
poslovno-skladiščnega objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnih objektov – Dolenji 
Boštanj po skrajšanem postopku.    
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 
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Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Občinski podrobni prostorski načrt za 
gradnjo poslovno-skladiščnega objekta s stanovanjskimi prostori in pomožnih objektov 
– Dolenji Boštanj po skrajšanem postopku.    
 
 

Ad 4 
Predlog Analize stanja položaja invalidov v občini Sevnica in predlog Akcijskega načrta 

za izboljšanje položaja invalidov v občini Sevnica za obdobje 2025–2029 
 
Uvodno obrazložitev podata: Mojca Sešlar in Franc Boljte.  
 
Občina Sevnica je prva v Posavju, ki sodeluje v projektu »Občina po meri invalidov«. S 
projektom želi občina še bolj sistematično odpravljati ovire v javnih objektih in prilagoditi okolje 
invalidom, skladno z Zakonom o izenačevanju invalidov, ki zahteva, da so do sredine leta 2025 
vsi javni objekti dostopni vsem uporabnikom. Za učinkovito izvajanje projekta je župan imenoval 
delovno skupino. V letu 2024 sta bili izvedeni dve okrogli mizi s predstavniki društev in institucij, 
ki delujejo na področju invalidnosti. Občina Sevnica je s projektom aktivno pristopila k pridobitvi 
listine »Občina po meri invalidov«, ki jo podeljuje Zveza delovnih invalidov Slovenije, kjer je 
odprt razpis za prijavo (do 31. 1. 2025). Zveza delovnih invalidov Slovenije kot razpisovalec in 
kot podeljevalec te listine izbere do pet kandidatk. Na razpis se lahko javi občina, na podlagi 
razpisanih pogojev. Pridobitev listine je priznanje občini, ki načrtno izboljšuje kakovost življenja 
invalidov in izvaja ukrepe za njihovo enakopravno vključitev v družbo.  
Občina Sevnica je že izvedla številne ukrepe, vključno z izboljšanjem dostopnosti javnih 
prostorov, prilagoditvami v šolah in projektom multimodalne mobilnosti, ki omogoča 
samostojno gibanje oseb z oviranostmi. Komisija je na podlagi analize stanja pripravila akcijski 
načrt, ki vključuje ozaveščanje javnosti, povečanje dostopnosti, vključevanje invalidov v 
skupnost, izboljšanje dostopa do zdravstvene oskrbe, enake možnosti za izobraževanje in 
spodbujanje zaposlovanja invalidov. V letu 2025 so predvidene dodatne prilagoditve občinske 
spletne strani, vključno z zvočnimi posnetki za slepe in slabovidne, ter izdelava spletnega 
zemljevida dostopnih javnih prostorov. Organiziran bo tudi dogodek ob svetovnem dnevu 
invalidov za ozaveščanje javnosti. Projekt bo spremljal Svet za invalide Občine Sevnica, ki bo 
redno obravnaval problematiko invalidnosti, praviloma enkrat letno pa bo poročal o izvrševanju 
aktivnosti za uresničevanje akcijskega načrta županu in občinskemu svetu. Cilj občine ostaja 
ustvarjanje pogojev za enakopravno vključitev invalidov v družbo in njihovo samostojno 
življenje.  
 
Franc Boljte, predsednik Društva invalidov Sevnica  
Društvo invalidov Sevnica deluje na območju občine Sevnica kot prostovoljna, neodvisna, 
nevladna in nepridobitna organizacija, neodvisna od političnih strank in verskih opredelitev. 
Združuje invalide z namenom ugotavljanja, zagovarjanja in zadovoljevanja njihovih potreb. Med 
člane društva spadajo invalidi I., II. in III. kategorije, osebe s telesno okvaro skladno z zakonom 
o pokojninskem in invalidskem zavarovanju ter osebe s statusom invalida po zakonu o 
zaposlitveni rehabilitaciji in zaposlovanju invalidov. Društvo trenutno šteje 567 članov, od tega: 
275 članov s pravnim statusom invalida, 292 oseb brez statusa delovnega invalida, ki zaradi 
prirojenih ali pridobljenih okvar in oviranosti ne morejo samostojno zadovoljevati potreb 
osebnega, družinskega in družbenega življenja. Društvo izvaja osem posebnih socialnih 
programov, in to so: Preprečevanje in blaženje socialnih ter psihičnih težav, Zagotavljanje 
zagovorništva, Informativna dejavnost, Usposabljanje za aktivno življenje in delo, Programi za 
ohranjanje zdravja, Rekreacija in šport, Dnevni centri in klubi in Kulturna dejavnost. V letu 2023 
so člani društva za izvedbo programov opravili 5.915 prostovoljnih ur. Financiranje poteka iz 
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sredstev FIHO, občinskih sredstev, javnih razpisov, članarin in donacij. Postavlja se vprašanje: 
Zakaj občina po meri invalidov? Občina Sevnica si prizadeva ustvariti okolje, ki spoštuje 
različnost in vključuje invalide kot enakopravne člane lokalne skupnosti. Z aktivnim pristopom 
k odstranjevanju ovir, ki vodijo v diskriminacijo in socialno izključenost, občina zagotavlja boljšo 
kakovost življenja za vse občane, še posebej za osebe s posebnimi potrebami. Društvo 
invalidov Sevnica si želi, da bi Občina Sevnica prejela Listino »Občina po meri invalidov«. Ta 
listina je priznanje za občine, ki sistematično izboljšujejo pogoje za invalide. Pobuda temelji na 
obsežni Analizi stanja položaja invalidov v občini in Akcijskem načrtu za obdobje 2025–2029, 
ki podrobno opredeljuje ukrepe za povečanje dostopnosti, enakih možnosti in vključevanja 
invalidov. Društvo poudarja, da Občina Sevnica s svojim delovanjem prispeva k odstranjevanju 
vseh vrst ovir, zagotavlja dostopnost in enake možnosti ter s tem ustvarja okolje, ki invalidom 
omogoča polnopravno in samostojno življenje v skupnosti. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Tanja Novšak, Rok Petančič 
 
V začetku razprave je bila izražena podpora izdelavi Akcijskega načrta. Poudarjeno je bilo, da 
je bila v delovni skupini za pripravo dokumentacije »Občina po meri invalidov« in za izboljšanje 
stanja invalidov v občini za obdobje 2025–2029 opravljena aktivna vloga. V okviru dveh 
izvedenih okroglih miz je bilo izpostavljeno, da so invalidi soočeni s številnimi izzivi, kar je v 
razpravi pustilo močan vtis. Pri pripravi akcijskega načrta je bila predvidena odprava vseh ovir 
na različnih področjih z namenom izboljšanja kakovosti življenja invalidov v občini. Izpostavljeno 
je bilo, da gre za dolgotrajen proces, pri katerem lahko vsak od nas prispeva k odpravi ovir in 
vključevanju invalidov v kakovostno življenje. V razpravi je bila izražena podpora pridobitvi 
listine »Občina po meri invalidov« ter pripravi Akcijskega načrta. V nadaljevanju je bila 
pohvaljena sistematičnost pristopa, izražen pa je bil predlog za dopolnitev akcijskega načrta s 
kazalniki. Predlagano je bilo, da se opredeli izhodiščno stanje ter določi želeno stanje ob 
zaključku akcijskega načrta. Poudarjeno je bilo, da so aktivnosti v načrtu sicer jasno 
opredeljene, vendar niso ovrednotene s številčnimi kazalniki. Predlagano je bilo, da se načrt 
dopolni z bolj podrobnimi opredelitvami, kar bi omogočilo spremljanje izhodiščnega stanja in 
vrednotenje doseganja ciljev ob zaključku načrta. Tako bi bilo mogoče natančneje ovrednotiti 
izvajanje Akcijskega načrta. Odgovorjeno je bilo, da bo izvajanje akcijskega načrta spremljal 
Svet za invalide Občine Sevnica, ki bo o izvedenih aktivnostih letno poročal občinskemu svetu. 
Dodano je bilo, da ukrepi in cilji, zapisani v akcijskem načrtu, niso opredeljeni s finančnimi 
sredstvi, temveč temeljijo na zakonskih obveznostih. Poudarjeno je bilo, da bo Svet za invalide 
natančno spremljal izvajanje vsakega cilja in ukrepa ter o tem poročal občinskemu svetu v 
naslednjem letu. 
 
Po zaključeni razpravi župan predlaga sklep. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
SKLEP 1:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Analizo stanja položaja invalidov v občini Sevnica. 
 
SKLEP 2:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Akcijski načrt za izboljšanje položaja invalidov v 
občini Sevnica za obdobje 2025–2029. 
 
SKLEP 3:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o ustanovitvi Sveta za invalide Občine Sevnica 
in o imenovanju njegovih članov. 
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Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 20 
ZA:  20 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP 1: Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Analizo stanja položaja invalidov v 
občini Sevnica. 
SKLEP 2: Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Akcijski načrt za izboljšanje položaja 
invalidov v občini Sevnica za obdobje 2025–2029. 
SKLEP 3: Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o ustanovitvi Sveta za invalide 
Občine Sevnica in o imenovanju njegovih članov. 

 
 

Ad 5 
Predlog predlogov elaboratov o oblikovanju cen izvajanja storitev javne službe v občini 

Sevnica: 
a. oskrba s pitno vodo, 
b. odvajanje komunalne in padavinske odpadne vode, 
c. čiščenje komunalne odpadne vode, 
d. ravnanje z odpadki. 
 
 
Uvodno obrazložitev poda: Mitja Udovč. 
 
Komunala d. o. o. Sevnica mora kot izvajalec obveznih gospodarskih javnih služb v občini 
Sevnica skladno z Uredbo o metodologiji za oblikovanje cen storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja enkrat letno pripraviti elaborate o oblikovanju cen 
izvajanja storitev javne službe. Cena na položnici za posamezno javno storitev je sestavljena iz 
cene storitve, ki vključuje vodarino, omrežnino ter omrežninski del, ki zajema glavnino stroškov 
najema javne infrastrukture. Občina Sevnica je lastnica vse javne komunalne infrastrukture, ki 
jo Komunala Sevnica najema. Pri izračunu predračunskih cen za leto 2025 se je ugotovilo, da 
se zaradi razmer na trgu povečujejo stroški storitev zunanjih izvajalcev, strošek najemnine za 
uporabo infrastrukture ali se znižuje stopnja subvencije iz občinskega proračuna. Posledično 
se cena položnice povečuje za 8,4 %. Izpostavljena je bila potreba po uskladitvi cen za 
naslednje storitve: 
Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – oskrba s 
pitno vodo (omrežnina): Zaradi aktivacije infrastrukture, zgrajene v okviru projekta Hidravlične 
izboljšave, se strošek najemnine za uporabo javne infrastrukture poveča. Predlagana 
predračunska cena omrežnine za leto 2025 znaša 9,3961 EUR/mesec/faktor1. Po ponovni 
uvedbi subvencije v letu 2025 bo zaračunana cena za uporabnike v gospodinjstvih, javnih 
ustanovah in nepridobitnih dejavnostih nižja in znaša 8,8375 EUR/mesec/faktor1. Stopnja 
subvencije najemnine je 12,4 %. 
Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – odvajanje 
komunalne in padavinske odpadne vode (omrežnina): 
Predračunska cena za leto 2025 se povečuje zaradi višjih stroškov najemnine za uporabo 
infrastrukture. Predlagana cena znaša 10,0242 EUR/mesec/faktor1. Stopnja subvencije ostaja 
na ravni iz leta 2024 in znaša 59,3 %. Po subvenciji bo zaračunana cena za uporabnike 4,1557 
EUR/mesec/faktor1. 
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Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – čiščenje 
komunalne odpadne vode (omrežnina): 
Predračunski stroški najemnine so nižji zaradi amortizacije osnovnih sredstev in ukinitve 
subvencije v letu 2025. Predlagana in zaračunana cena znaša 1,6036 EUR/mesec/faktor1. 
Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v Občini Sevnica – ravnanje z 
odpadki: 
Zaradi povečanih količin zbranih odpadkov je predvidena nova zaposlitev na enoti ravnanja z 
odpadki. Višji stroški vzdrževanja voznega parka in storitev zunanjih izvajalcev so razlog za 
predlagano uskladitev cene zbiranja odpadkov na 0,2011 EUR/kg. Strošek zbiranja bioloških 
odpadkov se zaradi novega javnega naročila povečuje, predlagana cena znaša 0,1250 EUR/kg. 
Občina Sevnica nima lastne infrastrukture za obdelavo odpadkov, zato se izvajanje teh storitev 
izvaja preko najugodnejših zunanjih izvajalcev, izbranih z javnimi naročili. 
Predlagane cene so rezultat sprememb v stroškovni strukturi in uskladitev z zakonodajnimi 
zahtevami ter potrebami po vzdrževanju in obnovi javne infrastrukture. 
 
 
Stališče odbora: 
Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 
Predsednik uvodoma povzame osebno stališče glede povišanja cene skupne položnice, ki bo 
znašala 8,4 %. Strinja se, da je bila investicija v vodovod v projektu hidravličnih izboljšav res 
velika, posledično bo omrežnina višja. Omrežnina in vodarina sta na položnicah vseh 
gospodinjstev. V občini je veliko starejših občanov, ki porabijo med 3 in 6 kubikov vode, na 
kubik je torej med 3 in 4 evre. Pozove občinski svet k razmisleku o povišanju subvencije, da bi 
se cena omrežnine zadržala na enakem nivoju kot v lanskem letu. Nato predstavi stališča 
odbora za okolje in prostor:  
Odbor za okolje in prostor je obravnaval Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne 
službe v občini Sevnica - oskrba s pitno vodo in občinskemu svetu predlaga, da Elaborat 
obravnava in sprejme. 
Odbor za okolje in prostor je obravnaval Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne 
službe v občini Sevnica – odvajanje komunalne in padavinske odpadne vode in občinskemu 
svetu predlaga, da Elaborat obravnava in sprejme. 
Odbor za okolje in prostor je obravnaval Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne 
službe v občini Sevnica – čiščenje komunalne odpadne vode in občinskemu svetu predlaga, 
da Elaborat obravnava in sprejme. 
Odbor za okolje in prostor je obravnaval Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne 
službe v občini Sevnica – ravnanje z odpadki in občinskemu svetu predlaga, da Elaborat 
obravnava in sprejme.  
 
Župan odpre razpravo. 
 
V razpravi so sodelovali: Damjan Žibert, Tanja Novšak, Gregor Korene 
 
Uvodoma je bila izražena pohvala delovanju podjetja Komunala d. o. o. Sevnica.  Poudarjeno 
je bilo, da je voda naravna dobrina, ter izpostavljeno, da je bila na lanskoletni seji potrjena 10,2-
odstotna podražitev. Nova podražitev bo zopet najbolj prizadela najšibkejše občane. Na 
zastavljeno vprašanje glede poslovanja podjetja in ustvarjenega dobička je bilo odgovorjeno, 
da bo direktor pojasnil, iz katerih dejavnosti izhaja dobiček. Izpostavljeno je bilo, da je javna 
služba komunalnih storitev izjemno pomembna, ter poudarjeno, da občinski svet večkrat 
razpravlja o dvigu kakovosti javne službe. Opozorjeno je bilo, da je zagotavljanje kakovostne 
komunalne storitve ključno za občane, vendar zahteva svojo ceno. Po zagotovilih direktorja 
podjetja je bilo navedeno, da je trenutna cena primerljiva s cenami v drugih podobnih okoljih. 
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V razpravi je bilo poudarjeno, da je potrebno slediti trendom povišanja cen, če želimo 
zagotavljati kakovost storitev. Obrazloženo je bilo, da je cilj dejavnosti nedobičkonosno 
poslovanje, pri čemer se letno izvajajo poračuni, ki se približujejo ničelnemu poslovanju. Dela, 
ki jih Komunala opravi izven javnih služb, predstavljajo pozitivne rezultate tekočega leta. 
Omenjena je bila tudi financiranost dodatne opreme (kamioni, posipalci, plužni sistemi ipd.) iz 
virov izven proračuna. Opozorjeno je bilo, da dvig omrežnine za 8,4 % predstavlja veliko breme, 
še posebej glede na rast življenjskih stroškov. Poudarjeno je bilo, da so za občane pomembni 
končni zneski na položnicah, pri čemer je v večstanovanjskih stavbah opazna večja 
obremenitev kot v stanovanjskih hišah. Izpostavljen je bil problem prijavljenih oseb v 
večstanovanjskih enotah, kjer stroške za nekatere stanovalce krijejo ostali. 
Na to temo je bilo odgovorjeno, da se postopki v večstanovanjskih stavbah izvajajo preko 
upravnika, ki posreduje število stanovalcev podjetju Komunala za namen obračuna. Predlagano 
je bilo boljše vključevanje upravnikov za zagotovitev ažurnih podatkov o stanovalcih.  
 
V nadaljevanju razprave je bilo izpostavljeno, da se je na izredni seji nadzornega sveta 
Komunale d. o. o.  Sevnica obravnavalo in dalo v seznanitev predloge elaboratov o oblikovanju 
cen izvajanja storitev javne službe v občini Sevnica. Na izredni seji je bilo postavljano vprašanje 
županu glede obremenjenosti občinskega proračuna s subvencijo najemnine.  Ob preučitvi 
gradiva je bilo ugotovljeno, da podani odgovor ni skladen z dejanskim stanjem. Predlagano je 
bilo, da se omrežnina prilagodi, s poudarkom na zaščiti najšibkejših občanov. Poudarjeno je 
bilo tudi, da ni pravilno niti dovoljeno, da se izgube iz javnih služb pokrivajo z dohodki iz tržnih 
dejavnosti podjetja, tudi v primeru kombiniranja teh dejavnosti. Izražena je bila absolutna 
podpora Elaboratu o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v občini Sevnica – 
ravnanje z odpadki, saj na to podjetje nima vpliva. Opozorjeno je bilo, da bi ne povišanje cen 
negativno vplivalo na poslovanje podjetja.  Izpostavljeno je bilo tudi, da je bil na izredni seji 
nadzornega odbora predstavljen napačen podatek, in sicer, da se z dodatno aktivacijo 
najemnine preko amortizacije skupni znesek subvencije na proračunski rezervaciji poveča za 
20.000,00 €, kar ustreza znesku predvidenega povečanja najemnine. 
Odgovorjeno je bilo, da se najemnina v primeru, ko ni investicij, zmanjšuje, saj se infrastruktura 
amortizira. Poudarjeno je bilo, da v primeru, ko najemnina ni zaračunana ali pokrita iz 
subvencije, nastane vprašanje, iz katerih virov se bo financirala obnova komunalne 
infrastrukture, kjer je potreba po vlaganjih zelo velika. Izpostavljeno je bilo tudi, da klimatske 
spremembe povzročajo številne nepredvidene težave, zaradi katerih je nujno zagotavljati 
sredstva za obnovo, vzdrževanje in razvoj teh sistemov. Zmanjšanje subvencij bi imelo 
negativen vpliv na stanje infrastrukture. Na področju pitne vode je bilo obrazloženo, da 
subvencij ni predvidenih. Občinsko subvencioniranje je načrtovano za prihodnje leto v primeru 
potrjenih investicij. Na področju odpadnih voda je predvideno povišanje najemnine, pri 
ravnanju z odpadki pa subvencij ni bilo in jih tudi ni predvidenih. 
Pojasnjeno je bilo, da bodo točni podatki vključeni v občinski proračun za leto 2025, če bodo 
elaborati sprejeti. Dodana je bila primerjava, da je cena za kubični meter vode prenizka, zaradi 
česar se z njo ne varčuje. Poudarjeno je bilo, da je potrebno razmišljati dolgoročno in širše. 
  
Ni razprave. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
SKLEP 1:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o potrditvi elaboratov in cen oskrbe s pitno 
vodo, odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode, čiščenja komunalne odpadne vode 
ter ravnanja z odpadki v občini Sevnica. 
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SKLEP 2:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o zaračunanih cenah oskrbe s pitno vodo, 
odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode, čiščenja komunalne odpadne vode ter 
ravnanja z odpadki v občini Sevnica. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 20 
ZA:  18 
PROTI:  1 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP 1:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o potrditvi elaboratov in cen oskrbe s pitno 
vodo, odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode, čiščenja komunalne odpadne 
vode ter ravnanja z odpadki v občini Sevnica. 
 
SKLEP 2:  
Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o zaračunanih cenah oskrbe s pitno vodo, 
odvajanja komunalne in padavinske odpadne vode, čiščenja komunalne odpadne vode 
ter ravnanja z odpadki v občini Sevnica. 
 
 

Ad 6 
Potrditev predloga  elaborata o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v občini 

Sevnica - 24-urno dežurno službo v okviru pogrebne dejavnosti 
 
Uvodno obrazložitev poda Mitja Udovč, direktor Komunale d. o. o. Sevnica 
Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev javne službe v občini Sevnica za 24-urno dežurno 
službo v okviru pogrebne dejavnosti izhaja iz določb Zakona o pogrebni in pokopališki 
dejavnosti. Ta storitev predstavlja obvezno gospodarsko javno službo, ki mora biti zagotovljena 
na območju občine. Hkrati pa je pogrebna dejavnost opredeljena kot tržna dejavnost. 
 
V občini Sevnica je z odlokom izvajanje te javne službe zaupano podjetju Komunala d. o. o. 
Sevnica. Storitev vključuje 24-urno stalno pripravljenost, ki jo zagotavljata dva zaposlena. Iz 
Elaborata so razvidni stroški, ki nastajajo pri zagotavljanju te 24-urne dežurne službe. Čeprav 
finančna analiza kaže, da bi lahko prišlo do povečanja cen zaradi negotovosti v prihodnjem 
številu smrti, se predlaga, da cene za leto 2025 ostanejo enake kot v letu 2024. 
 
Stališče odbora: 
Marjan Ločičnik, predsednik Odbora za okolje in prostor 
Odbor za okolje in prostor je obravnaval Elaborat o oblikovanju cene izvajanja storitev 
gospodarske javne službe v občini Sevnica - 24-urno dežurno službo v okviru pogrebne 
dejavnosti in občinskemu svetu predlaga, da Elaborat obravnava in sprejme.  
 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Razprave ni bilo. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
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Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o potrditvi elaborata in cene storitev 24-urne 
dežurne službe v Občini Sevnica. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 19 
ZA:  19 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica je sprejel Sklep o potrditvi elaborata in cene 
storitev 24-urne dežurne službe v Občini Sevnica. 
 
 
 
 

Ad 7 
Seznanitev s Sklepom o začasnem financiranju Občine Sevnica v obdobju od januarja 

do marca 2025 
 

Uvodno obrazložitev poda mag. Vlasta Marn 
 
Občina Sevnica je v postopku sprejemanja proračuna za leto 2025. Proračun je bil konec 
novembra obravnavan na seji občinskega sveta, kjer je potekala obsežna razprava. Postopek 
se nadaljuje z namenom, da se Odlok o proračunu čim prej predstavi na odborih in nato na 
občinskem svetu. Ker proračun ni bil sprejet do konca leta 2024, je župan skladno z zakonodajo 
5. decembra 2024 sprejel Sklep o začasnem financiranju za obdobje od januarja do marca 
2025. Sklep, ki opredeljuje financiranje občinske uprave ter posrednih in neposrednih 
proračunskih uporabnikov, je tehnične narave in temelji na zastarelih kvotah. 
Zaradi zagotavljanja nemotenega delovanja občine in izvajanja načrtovanih projektov je ključno, 
da se proračun sprejme v najkrajšem možnem času. 
 
Župan odpre razpravo. 
 
Ni razprave. 
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Sklepom o začasnem financiranju Občine 
Sevnica v obdobju januar – marec 2025. 
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 18 
ZA:  18 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP: Občinski svet Občine Sevnica se je seznanil s Sklepom o začasnem financiranju 
Občine Sevnica v obdobju januar – marec 2025. 
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Ad 8 
Predlog soglasja k imenovanju direktorice RRA Posavje 

 
Župan preda besedo Janezu Kukcu, ki nadomešča predsednika Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Stališče komisije: 
Janez Kukec, namestnik predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga občinskemu svetu, da poda 
soglasje k imenovanju Nataše Šerbec iz Krškega za direktorico Regionalne razvojne agencije 
Posavje. 
 
Župan odpre razpravo. 
Ni razprave. 
 
PREDLOG SKLEPA: 
 
Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k imenovanju Nataše Šerbec iz Krškega za 
direktorico Regionalne razvojne agencije Posavje. 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 18 
ZA:  18 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  Občinski svet Občine Sevnica je podal soglasje k imenovanju Nataše Šerbec iz 
Krškega za direktorico Regionalne razvojne agencije Posavje. 
 
 

Ad 9 
Mnenje o kandidatki za ravnateljico Osnovne šole Milana Majcna Šentjanž 

 
Župan preda besedo Janezu Kukcu, ki nadomešča predsednika Komisije za mandatna 
vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
Stališče komisije: 
Janez Kukec, namestnik predsednika Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga občinskemu svetu, da poda 
pozitivno mnenje o kandidatki Nataši Kreže, profesorici razrednega pouka, za ravnateljico 
Osnovne šole Milana Majcna Šentjanž. 
 
Župan odpre razpravo. 
Ni razprave. 
 
 
PREDLOG SKLEPA: 
Občinski svet Občine Sevnica je podal pozitivno mnenje o kandidatki Nataši Kreže, profesorici 
razrednega pouka, za ravnateljico Osnovne šole Milana Majcna Šentjanž. 
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PRISOTNIH: 19 
ZA:  19 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
SKLEP:  Občinski svet Občine Sevnica je podal pozitivno mnenje o kandidatki Nataši 
Kreže, profesorici razrednega pouka, za ravnateljico Osnovne šole Milana Majcna 
Šentjanž. 
 
 

Ad 10 
Odgovori na vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 
Župan odpre razpravo.  
 
Damjan Žibert, Gorazd Zupanc in Gregor Korene podajo pripombe na prejete odgovore: 
 
Damjan Žibert je izrazil nezadovoljstvo z danim odgovorom glede načrtovanega objekta, ki bo 
nadomestil staro šolo Ana Gale. Podan je bil predlog, da se pri zasnovi objekta namesto ravne 
strehe predvidi enokapna streha, saj bi bila ta racionalnejša in bi prinašala nižje stroške 
vzdrževanja. Prav tako je bilo poudarjeno, da se v prihodnje odgovori, povezani s prostorskimi 
akti, podajajo na podlagi strokovnih argumentov in iz stroke.  
 
Gorazd Zupanc je izrazil nezadovoljstvo z odgovorom Direkcije RS za infrastrukturo, v katerem 
je navedeno, da se regionalna cesta, odsek Radeče – Breg, vzdržuje skladno z Zakonom o 
cestah in Pravilnikom o rednem vzdrževanju javnih cest. Dejstvo ostaja, da se ta cesta dejansko 
ne vzdržuje. Bankine in asfalt so v slabem stanju, ograja, ki jo je poškodoval tovornjak, pa še 
vedno ni popravljena. Postavlja se vprašanje, kaj natančno spada pod "redno vzdrževanje", saj 
stanje na terenu kaže na pomanjkanje vzdrževalnih del, kar tak odgovor ne more zadovoljivo 
pojasniti. 
Dodatno je bilo opozorjeno na neskladje v navedbah glede obvoza. V odgovoru je zapisano, da 
je bil ob popolni zapori glavne ceste Radeče – Boštanj obvoz urejen na relaciji Radeče – Laško 
– Celje – Šentjur. Kljub temu je na križišču v Radečah stal znak za obvoz. Zakaj je potem na 
križišču v Radečah stal znak obvoz. To ne gre skupaj. 
 
Odgovorjeno je bilo, da je Občina podala dodatno urgenco za ureditev odseka regionalne ceste 
Radeče – Breg in da na to temo potekajo redni sestanki z Direkcijo za infrastrukturo. Načrt 
razvojnih programov oziroma proračun je tisti, ki to omejuje.  Kar zadeva vzdrževanje, je bilo 
navedeno, da Občina vztraja pri okrepljenem vzdrževanju tega odseka. 
Gregor Korene se zahvaljuje za odgovora na obe vprašanji, vendar je glede teme Tretje 
razvojne osi želel bolj podroben odgovor. Omenil je, da se med prebivalci občine veliko govori 
o tej temi, pri čemer si sami zamišljajo trase osrednjega dela poti. Izrazil je pričakovanje, da bi 
bila trasa bolj podrobno analizirana, odgovori pa bi vključevali tudi stališča Občine Sevnica, ki 
so bila posredovana Ministrstvu. Poudaril je, da bi bilo v prihodnje smiselno razširiti odgovore, 
saj so prav svetniki tisti, ki imajo prvi stik z občani in prenašajo informacije naprej. 
V odgovoru je bilo pojasnjeno, da je v Laškem potekal sestanek županov kot del iniciative za 
nadaljevanje postopkov na podlagi že obstoječih starih gradiv, ki so bila posredovana 
Ministrstvu. Ministrstvo je sestanek sklicalo brez gradiv, zato trenutni zapisnik sestanka ni na 
voljo. Odgovor je bil pripravljen na podlagi razprav na sestanku, kjer gradiva niso bila prisotna. 
Kot dodatno pojasnilo pa bodo vključena javno dostopna gradiva, ki so bila že predhodno 
pripravljena.  
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Druge razprave ni.  
 
PREDLOG SKLEPA:  
Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov občinskega sveta s 
pripombami.  
 
Izid glasovanja:  
 
PRISOTNIH: 19 
ZA:  19 
PROTI:  0 

 
Sklep je sprejet. 
 
 
SKLEP: 
Občinski svet je sprejel odgovore na vprašanja in pobude članov občinskega sveta s 
pripombami.   
 
 

Ad 12 
Vprašanja in pobude članov občinskega sveta 

 
Tanja Novšak: 

• Zanima jo, ali se je že našel prostor za delovanje pevskih skupin in društev. Nekateri 
imajo vaje v Mladinskem centru Sevnica, kar predstavlja strošek, teh sredstev društva 
nimajo.  

Gregor Korene: 
• Dolgotrajna oskrba bo sredi naslednjega leta postala pravica, zanjo se bo pobiral 

prispevek. Prisoten je strah, da bodo ljudje morali plačevati prispevek za dolgotrajno 
oskrbo, storitve pa ne bodo dobili. Zanima ga, ali ima Občina Sevnica že sklenjene 
dogovore, pogodbo z izvajalcem dolgotrajne oskrbe, saj je sedaj že jasno, da CSD teh 
storitev ne bo izvajal. 

• Do naslednje seje pričakuje oris stanja projekta gradnje podvoza v Boštanju in rondoja, 
ki je vezan na ta projekt.  
 

Gorazd Zupanc: 
• Izpostavi napako v zapisniku, pri pripombah na proračun. Omenil je 20.000 evrov, ni 

bil skeptičen, če je 20.000 evrov dovolj za rušitev, zdelo se mu je, da je ocenjen strošek 
previsok samo za projekt in popis del.  

• Preda zahteve Sveta KS Loka pri Zidanem Mostu:  
(1) Objekti, ki so predvideni za rušitev, naj se porušijo čimprej, saj so nevarni.  
(2) Hkrati z izvedbo kanalizacije naj se zamenjajo tudi cevi meteorne 

kanalizacije.  
(3) Želijo namestitev hitrostnih ovir, in sicer pred trgovino v obe smeri (je bilo že 

pojasnjeno, da gre za regionalno cesto), na ulici proti Webru in pri šoli (kjer 
so trenutno zaradi del odstranjeni) 

(4) Želijo si asfaltacije makadamske ceste Žirovnica–Radež in dotrajane ceste 
Loka–Radež, gre za šolske poti, ceste so nevarne.  
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(5) Želijo ureditev javne razsvetljave ob Savi in proti Radežu od pokopališča 
naprej.  

(6) Želijo, da se prostori nad Mercatorjem očistijo in uredijo, saj sedaj nimajo 
nobene funkcije.  

Rok Petančič: 
• Poda pobudo, da se precej ozka dostopna cesta pri blokih na Planinski ulici še pred 

vselitvijo stanovalcev v nove bloke uredi v enosmerno ulico, kar bo prispevalo k večji 
prometni varnosti. Smiselna bi bila tudi preveritev možnosti za mini krožišče ali kakšno 
drugo prometno ureditev, ki bi zmanjšala hitrosti.  

• Opozori na zbledele označbe ulic, na katerih je zbledel znak občine. Poda pobudo za 
celostno preverbo stanja in ukrepanje, kjer je potrebno.  

 
Brigita Karlovšek: 

• Poda pobudo za preplastitev regionalne ceste Radeče–Sevnica naprej od Vrhovega 
proti Sevnici in Krškem.  

Janez Kukec: 
• Poda pobudo za strokovni ogled in primerno postavitev prometne signalizacije na 

regionalni cesti Boštanj–Mokronog pri križišču za Kapljo vas, kjer je cestni priključek, ki 
vodi do peskokopa. Na regionalno cesto se vključujejo težka tovorna vozila, ki se zaradi 
svoje velikosti in teže ne morejo vključiti tako hitro in učinkovito, zato na tem odseku 
prihaja do prometnih nesreč.  
 

Ad 13 
Razno 

 
Župan pove, da bo naslednja seja predvidoma 5. 2. 2025. V mesecu decembru se bodo zvrstile 
številne tradicionalne prireditve in koncerti. Člane občinskega sveta povabi na prednovoletni 
sprejem, božično-novoletni koncert Godbe Sevnica, božično-novoletni koncert Godbe 
slovenskih železnic Zidani Most, skupno posavsko proslavo ob dnevu samostojnosti in 
enotnosti v Krškem, božično-novoletni koncert Godbe Blanški vinogradniki z gosti in pred 
silvestrski glasbeni večer Vokalne skupine Veritas z gosti. 

 
 
Seja je bila zaključena ob: 17:24 
 
 
Zapisala: 
Eva Urh 
Višja svetovalka splošne službe 
 
 
    
                         Srečko Ocvirk 
                             Župan Občine Sevnica  
 


	Ad 1
	Ad 2
	Ad 3
	Ad 5
	Ad 6
	Ad 7
	Ad 8
	Ad 9
	Ad 10
	Ad 12
	Ad 13

